
REFERAT FRA MØTE I FAUSKE UNGDOMSRÅD 2012. 

 

Tid: Fredag 19. oktober 2012, klokka 13.00 – 15.00. 

Sted: kantina i administrasjonsbygget på Fauske (etasjen under biblioteket). 

Tilstede: Mathias, Therese, Barbro, Isak, Christoffer, Yaritza, Susanne, Ingvild. 

Fravær: Ronja, Tommy og Bjørn Ednar. Ingen vararepresentanter innkalt. 

SAKSLISTE: 

15/12: Valg av nestleder: 

- Saken utsatt til neste møte grunnet fravær. 

16/12: Konstituering av styret: 

- 8 av 11 representanter tilstede. Rådet er konstituert for skoleåret 

2012/2013. Leder for rådet er Mathias Sørensen. Referent første møte: 

Terje Valla. Referatskriving skal gå på omgang i rådet. 

17/12: Medlemmenes  rolle i ungdomsrådet: 

- Gjennomgang av vedtekter og medlemmenes rolle for de nye 

medlemmene. Leder lager åpen side på Face book hvor alle kommunens 

ungdommer kan gå inn og kommentere og foreslå saker. Siden kan også 

informere om hva rådet er og hva de gjør.  

18/12: Vårres unga – vårres framtid»: 

- Orientering i rådet angående utlysning av stilling som ansvarlig 

prosjektleder for ny oppvekstplan i kommunen. Tilsettes i løpet av kort tid. 

19/12: Eventuelt. 

- Ungdommens fylkesting: 

2. – 4. november arrangeres det Ungdommens Fylkesting i Bodø. Fra Fauske 
ungdomsråd deltar leder Mathias Sørensen, og Ronja Hammernes fra Valnesfjord 
skole. Bjørn Ednar Ringstad sitter i Fylkestingets arbeidsgruppe, og deltar også. 
De 3 deltakerne orienterer resten av rådet om hva som er tatt opp på neste møte 

- Møteplan for skoleåret: 

Alle representantene er bet om å tenke gjennom hvilke dager og 
tidspunkter som passer best for dem, og dele dette med resten av rådet 
på lukket Face book side. Leder og sekretær kaller ut fra dette inn til neste 
møte. 



- Vara-representanter: 

Sjekkes ut de som var i fjor til neste møte. 

- Kulturkort: 

Mange bedrifter spurt, men nesten alle har sagt nei. Forslag på nye 
bedrifter: ARK bokhandel, Fauske bokhandel og Fagers kaffebar. Rådet 
jobber i neste møte med utkast til skriv som kan brukes når ulike bedrifter 
kontaktes med spørsmål om å delta i Kulturkortordningen. 

- Saker til neste møte: 

1. Referat fra Ungdommens Fylkesting. 

2. Valg av nestleder. 

3. Kulturkortsaken. 

4. Politirådet. Invitere lensmannen. 

- Nytt kulturhus. 

Referat fra sekretær om planer og tanker som foreligger. Rådet ønsker å 

delta i prosess framover hvis det blir aktuelt med bygging av kulturhus i 

Fauske. 

 

Ref: Terje Valla. 

 

 

 

 

 

 


